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Woonwagens 
Blijven het 10 woonwagens of worden het er meer?  

 De Raad zit daar bovenop en de raad heeft een amendement ingediend. 10 
woonwagens is het maximum aantal en daar houdt de gemeente het bij.  Er stonden 
er oorspronkelijk 16 ingetekend (14 benodigd en 2x reserve) maar in overleg met 
leden van de doelgroep is dit aantal teruggebracht tot 10 standplaatsen maximaal. De 
vier resterende bewoners zijn bereid te verhuizen naar Vriezeveen-Zuid. 

 
Locatie 

Er moet nog een onderzoek komen of de locatie daadwerkelijk geschikt is. Is het nodig om 
nu al een klankbordgroep op te starten?  

 Ja, dit wil de gemeente graag tegelijkertijd doen. De gemeenteraad dient een totaal 
omvattend advies te krijgen; dus de uitkomsten van de onderzoeken, de geopperde 
bezwaren en mogelijke oplossingen, de wensen vanuit de klankbordgroep, e.d. 
 

Is er breder gekeken in de gemeente naar andere woonwagenlocaties?  
 Er is gekeken naar 20 locaties en daar zijn 4 kansrijke locaties van overgebleven. Er 

heeft overleg plaatsgevonden met de Raad. Die heeft verzocht dat het college een 
nader onderzoek naar deze locaties uitvoert. 

 De gemeente gaat ook in gesprek met de sportverenigingen. De woonwagens mogen 
niet verder van de woonwijk worden geplaatst. Dit zijn de richtlijnen van het 
Ministerie. Men wil een inclusieve samenleving. 

 
Communicatie 

Er zijn brieven gestuurd waar geen antwoord op is gegeven. Hoe zit dat?  
 De gemeente gaat kijken welke brieven eventueel onbeantwoord zijn gebleven en 

komt daar schriftelijk op terug.  
 
Klankbordgroep: 

Wat als er geen Klankbordgroep wordt opgestart? 
 Dan wordt er tegen de Raad gezegd dat de omwonenden niet willen participeren. De 

gemeente heeft het wel geprobeerd om een klankbordgroep op te starten, maar er 
heeft zich niemand aangemeld. Dan is het aan de Raad om te beslissen.  

 
Algemeen 
Belangrijk om met de sportverenigingen in gesprek te blijven. Maximaal 10 woonwagens.  
 
Intern besproken 

- Deze avond is, mede door de onafhankelijke gespreksleider, veel beter verlopen. Ook 
hier blijft de indruk hangen dat deze ene avond niet voldoende is om omwonenden 
hierin mee te nemen. Voorstel is ook hier om een extra avond te gaan organiseren. 
Wij moeten dan een antwoord hebben op de brieven die mogelijk niet beantwoord 
zijn en op de overige vragen. Ook is het belangrijk dat wij vanuit de werkgroep goed 
rekening houden met de gevoelens die er bij de omwonenden leven. Ook hier moet 
het proces, de kaders en het participatieproces nog beter worden uitgelegd. 

- Actie: een nieuwe avond organiseren met dezelfde gespreksleider en proberen de 
vragen die gesteld zijn te beantwoorden. 
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